
317 عنـوان فیلـم ویـدیویی از 44
کشـور بـرای جشنـواره فیلـم یـاس

ارسال شد
مرداد 25, 1393

 

دبیر دومین جشنواره بین المللی فیلم ویدیویی یاس از ارسال 317
فیلم از 44 کشور برای این جشنواره خبر داد.

حسین مسافرآستانه در حاشیه بازدید از امکانات شهرستان آمل برای
برگزاری این جشنواره به خبرنگاران گفت : این فیلم ها از کشورهای
مختلف جهان از جمله ترکیه ، ایتالیا ، پرتغال، هلند ، برزیل ،
گرجستان ، ژاپن ، اندونزی ، کره جنوبی، فرانسه، چین ، هند ،
آلمان ، آمریکا ، استرالیا ، یونان ، روسیه ، فلسطین ، امارات

متحده عربی ارسال شده است.

وی افزود : از میان آثار ارسالی خارجی تنها هفت اثر انتخاب شده
است.

دبیر دومین جشنواره بین المللی فیلم یاس گفت : تاکنون 482 اثر
ویدیویی از فیلمسازان ایرانی نیز برای دبیرخانه جشنواره ارسال

شده است که 47 اثر انتخاب شده و نمایش داده خواهد شد.
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وی با اظهار این که فیلم های ویدیویی ارسالی برای این جشنواره
آزاد بوده و محدودیت سنی و زمانی ندارد ، گفت : مراسم افتتاحیه
دومین جشنواره فیلم ویدیویی یاس با حضور وزیر فرهنگ و ارشاد
اسلامی اول شهریور در هتل ˈ نارنجستان ˈ شهرستان نور برگزار می
شود ولی فیلم های منتخب در سالن شماره یک و دو سینمای بهمن و

مجتمع فرهنگی و هنری ولی عصر آمل اکران خواهد شد.

دبیر دومین جشنواره بین المللی فیلم یاس گفت : در این جشنواره
تندیس و جایزه ویژه یاس زرین به بهترین ها شامل بهترین فیلم ،
کارگردان ، فیلمنامه و دستاورد فنی – هنری و همچنین جایزه ویژه
هیات داوران و یاس زرین بهترین فیلم با موضوع بیداری اسلامی به

برگزیدگان اهدا می شود.

وی افزود : هماهنگی های لازم برای برگزاری این جشنواره با برنامه
های از پیش تعیین شده در حال انجام است و با تقاضاهای زیاد
مسوولان مازندران برای مشارکت در برگزاری ، مقرر شد این جشنواره

به صورت همزمان با تهران در شهر آمل هم برگزار شود.

مسافر آستانه گفت : شهر آمل با توجه به ویژگی های فرهنگی ، وجود
سالن های سینما و محل اقامت برای میهمانان و همکاری مدیران شهری
، استانداری و فرمانداری ، اداره ارشاد اسلامی و نیروی انتظامی،

محل مناسبی برای برپایی جشنواره تشخیص داده شده است.

دومین دوره جشنواره بین المللی فیلم های ویدیویی یاس از یکم تا
ششم شهریورماه امسال در مازندران برگزار می شود

 

تدوین برنامه SWOT پدافند غیر
عامل مازندران

مرداد 25, 1393
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مدیر کل پدافند غیر عامل مازندران، در جلسه دوره ای دبیران
کارگروه های تخصصی دوازده گانه پدافند غیر عامل استان گفت:

برنامه SWOT پدافند غیر عامل استان تدوین شد.

سيد يدالله نبوی، خاطر نشان كرد: اداره کل پدافند غیر عامل استان
با همکاری کارگروه ها برنامه SWOT پدافند غیر عامل استان را تهیه
نموده که این امر اقدامی اثر گذار در سیاست گذاری و برنامه ریزی

در حوزه پدافند غیر عامل در استان می باشد.

نبوي با اشاره به در پیش بودن برنامه هفته پدافند غیر عامل در
آبان ماه، برنامه ریزی در راستای اجرای هر چه بهتر و با شکوه تر
برنامه های هفته مذکور را از اولویت های برنامه ای اداره کل و

کارگروه ها دانست و بر جدیت اجرای این برنامه ها تاکید کرد.

دبیر شورای پدافند غیر عامل  با توجه به در پیش بودن هفته دولت و
هفته پدافند غیر عامل،  اين مناسبت ها را فرصتی مغتنم  برای بیان
عملکرد دولت دانست و خواستار   تشکیل ستاد بزرگداشت اين رخدادها،
برگزاری جلسه شورای اداری استان، ملاقات با ائمه جمعه استان،
فرهنگ سازی و آموزش، اطلاع رسانی در رسانه های محلی، برگزاری
همایش و  رزمایش از سوي کارگروه ها در سطح استان و فرمانداری ها

و کمیته های شهرستانی در سطح شهرستان ها شد.

در پایان اعضاء کارگروه از مرکز دیسپاچینگ شرکت برق منطقه ای
استان مازندران و گلستان  بازدید بعمل آوردند.

در این نشست هم چنين افضلی، مدیر عامل شرکت برق منطقه ای استان
با اشاره به ماهیت زیر ساختی بودن برق در راستای  خدمات رسانی به
مردم و تبیین تهدیدات نوین دشمن در مردم محوری، آسیب رساندن به
این زیر ساخت حیاتی را از شیوه های تهدیدات نوین و هوشمند دشمن
بر شمرد و خاطر نشان کرد: از نمونه این تهدیدات نوین می توان به



بمب های گرافیتی و الکترومغناطیسی اشاره کرد که در جنگهای اخیر
به طور گسترده مورد استفاده قرار گرفت.

 وی راهکار مقابله با این تهدیدات را بهره گیری از ظرفیت های
دفاع غیر عامل مبتنی بر رویکرد فناورانه دانست.

رئیس کارگروه نیروی پدافند غیر عامل استان ضمن ارائه گزارش در
اقدامات موثر این کارگروه در راستای کاهش آسیب پذیری در حوزه
تولید، انتقال و توزیع گفت: در سال 93 بیش از 8 میلیارد ریال
اعتبار در پروژه های پدافند غیر عامل شرکت برق منطقه ای استان
هزینه خواهد شد که بخشی از این اقدامات تا امروز انجام و مابقی

در حال اجراست.

ضــرورت تغييــر نگــرش در حــوزه
ــاه ــه نگ ــان ب ــداشت و درم به
اقتصادي مبتني بر مشتري مداري

مرداد 25, 1393
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رئیس دانشگاه علوم پزشکی مازندران، ر نشست خبری نخستین کنفرانس
گردشگری سلامت عضو اکو، با اشاره به اين كه نگرش در حوزه بهداشت و
درمان، نگاه اقتصادي كه در بردارنده ي رضايت مشتري و مشتري مداري
باشد، نيست، بيان داشت: برگزاري اين كنفرانس، فرصتي در جهت نگرش
اقتصادي درست به اين موضوع براي نخستين بار در كشور و زمينه اي

براي تعامل افكار و تجربه هاي في مابين است.
دکتر قاسم جان بابايي، با اشاره به وجود سه هزار تخت بیمارستانی
مصوب، وجود پزشكان متخصص و فوق تخصص، 6 بيمارستان 200 تختخوابي،
5 بيمارستان خصوصي در حال ساخت در استان و انجام هزار پیوند کلیه
و پیوند مغز و استخوان و عمل قلب باز در مراکز درمانی مازندران ،

خاطر نشان ساخت:  اميدواريم بتوانيم از اين توانمندي در جهت
توسعه گردشگري سلامت با نگاه گردشگري، صنعت و اقتصاد بهره گيري

كنيم.

جان بابایی با بیان اینکه شش پنل با محور گردشگری سلامت در
كنفرانس گردشگری سلامت ارايه خواهد شد، تصريح كرد: نمايشگاهي مركب
از 70غرفه از دانشگاه های علوم پزشکی کشور اعم از 8 غرفه ي
دانشگاهي از گيلان تا گرگان، 10 غرفه ي تجهيزات پزشكي توليدات
داخل، 10 غرفه توريسم سلامت، 5 غرفه ي مواد غذايي، 2 غرفه اتاق
سلامت و ويزيت بيمار و 10 غرفه براي بيمارستان هاي خصوصي و ….. در

اين راستا برگزار مي گردد.

وي با بیان اینکه 74 مقاله در قالب سخنرانی در حوزه اقتصاد و
گردشگری سلامت به این کنگره پذیرفته شده است، گفت: روسای کمیته
سلامت کشورهای اکو، رایزنان گردشگری و بازرگانی کشورهای عضو اکو

در این نشست حضور دارند.

سلامــت از زیربخــش هــای اساســی
گردشگری سلامت است

مرداد 25, 1393
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مدير كل ميراث فرهنگي، صنايع دستي و گردشگري استان، در نشست خبري
نخستین کنفرانس گردشگری سلامت کشورهای عضو اکو، با اشاره به اینکه
مقوله سلامت از زیربخش های اساسی گردشگری سلامت است، افزود: موضوع

توریسم سلامت یک رویداد بزرگ برای استان خواهد بود.
 دلاور بزرگ نيا، با اشاره به اين كه نگاه به سفر در خدمت آسايش و
تندرستي، يكي از مهم ترين بركات برگزاري اين كنفرانس است، ياد
آور شد: برگزاري اين كنفرانس در مازندران با اهتمام و تلاش پيگير
دكتر فلاح، استاندار مازندران محقق شد و بي شك نتايج شايان توجهي

براي اقتصاد و توسعه زير ساخت هاي استان خواهد داشت.

بزرگ نيا با اشاره به اين كه رسانه ها مي توانند مقدمه درخشش اين
كنفرانس را در كشور فراهم كنند، به طوري كه اخبار اين اتفاق بزرگ
مرزهاي كشور را در نوردد، گفت: بيانيه نهايي اين كنفرانس، سند

افتخاري ملي و جهاني براي گردشگري مازندران خواهد بود.

وي در ادامه از ورود میهانان داخلی و خارجی اجلاس از عصر 26 مرداد
برای اقامت در هتل رامسر خبر داد و عنوان داشت: قرار است تور
گردشگری با حضور میهمانان داخلی و اعضای عضو اکو به مناسبت هفته

فرهنگی رامسر، رامسر گردی صورت گیرد.

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری مازندران با اشاره به
اینکه افتتاحیه اجلاس گردشگری سلامت از ساعت 10 صبح روز دوشنبه 27
مرداد آغاز خواهد شد، بيان كرد: رئیس اتاق اکوی ایران، استاندار
مازندران، دبیر کل همکاری های اقتصادی اکو، رئیس سازمان میراث
فرهنگی، رئیس اتاق بازرگانی ایران، وزیر بهداشت به عنوان



سخنرانان افتتاحیه این کنفرانس مي باشند.

بزرگ نیا با بیان اینکه پس از افتتاحیه کنفرانس، نمایشگاه
گردشگری سلامت با پنل های علمی در جوار هتل رامسر برگزار می شود،
افزود: در روز نخست دو پنل علمی توسعه و تنوع محصولات و خدمات
گردشگری سلامت و مدیریت زمین و منطقه بندی گردشگری سلامت، هر يك با

9 سخنران را خواهیم داشت.

وی افزود: در روز سه شنبه به عنوان دومین روز اجلاس سه پنل علمی
توسعه و توانمندسازی نیروی انسانی در گردشگری سلامت، اقتصاد
گردشگری سلامت و فناوری ارتباطات و اطلاعات و گردشگری سلامت و
ارتباط با مشتری، تبلیغات و بازاریابی در گردشگری سلامت مجموعاً

با 30 سخنرانی برگزار می شود.

دبیر ستاد اجرایی اجلاس گردشگری سلامت کشورهای اکو با اشاره به
اینکه میهمانان اجلاس چهارشنبه 29 مرداد از رامسر به شرق استان
عزیمت می کنند، افزود: قرار است با حضور این میهمانان از

بیمارستان چالوس بازدید و بیمارستان آمل نيز افتتاح گردد.

وي از انتشار نشریه فارسی و انگلیسی به صورت روزانه در اجلاس خبر
داد و گفت: امیدواریم حضور رسانه ها در این رویداد ملی پررنگ

باشد.

کنفرانس بین المللی گردشگری سلامت کشورهای عضو اکو، 27 تا 29
مرداد ماه در سالن هتل آزادی رامسر برگزار می شود.

کنفرانـس گردشگـری سلامـت، لـزوم
تقــویت زیرساختهــا را در ذهــن

مدیران ایجاد می نماید
مرداد 25, 1393
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معاون برنامه ريزي و اشتغال استاندار، در نشست خبري اولين
كنفرانس گردشگري سلامت كشورهاي عضو اكو، بابيان اين كه اجراي طرح
گردشگري سلامت، به سلامت محيط زيست و كاهش آلودگي ها كمك خواهد
كرد، اظهار داشت: برگزاري اين كنفرانس بحث توسعه زير ساخت ها و
لزوم تقويت آن ها را در ذهن و نگاه مديران فراهم خواهد نمود و

منجر به توسعه صنعت درمان و زير ساخت هاي آن خواهد شد.
 علي احساني، با اشاره به اين كه بايد براي فعاليت هاي اقتصادي و
رونق بازار محصولات مختلف در مازندران، هزينه شود، ياد آور شد:
هزینه برای فعالیتهای اقتصادی و ارز آوری در استان، هزینه نبوده،

بلکه سودآوری ، موفقیت و موجب اعتلاي مازندران است.

وي با اشاره به تغيير چشم انداز و راهبردهاي توسعه استان، تصريح
كرد: از راهبردهاي توسعه استان كه در مسير تغير و تحول جدي قرار
گرفته، حوزه گردشگري سلامت با عنوان گردشگري نوين است كه طبق
برنامه به دنبال پايداري در اين صنعت و رونق آن هستيم و برگزاري

اين كنفرانس به تحقق آن كگمك بسيار خواهد نمود.

احساني، برگزاري كنفرانس گردشگري سلامت را در جهت پايداري اين
صنعت موثر خواند و بيان كرد: براي گسترش و توسعه تجارت كه از
برنامه هاي محوري اقتصادي استان است، كشورهاي عضو اكو در اولويت

هستند چون تعهدات في مابين دارند.

معاون برنامهریزی استاندار مازندران افزود: فرودگاههای مازندران



فاقد شدت پروازو عدم تاثیر اقتصادی اند و با برگزاری این کنفرانس
در بخش توسعه فرودگاهها ورود پیدا خواهيم كرد که کمکی قابل توجه

در دیگر حوزههای زیرساختی است.

احساني، با اشاره به اين كه اطلاع رساني نا صحيح، منجر به هزينه
براي استان و چالش براي فعاليت مسوولانه برخي دستگاه ها خواهد شد،
گفت: اگر در ساختار توسعه، داراي ادبيات مشترك باشيم و رسانه ها
با همسويي در توسعه زير ساخت هاي اداري، دستگاه هاي اجرايي را

حمايت كنند، افق توسعه در اين بخش پديدار خواهد شد.

وي با اشاره به اين كه در بالفعل كردن ظرفيت هاي كنفرانس
 گردشگري سلامت كشورهاي عضو اكو، يك شوراي راهبري شكل خواهد گرفت
و يك سند توسعه صنعت گردشگري نيز در اين كنفرانس امضاءخواهد شد،
افزود: در پايان نيز بيانيه اي در جهت بهره گيري از ظرفيت هاي
طرح شده در كنفرانس و تداوم همكاري بين كشورهاي عضو اكو در موضوع

گردشگري سلامت تنظيم خواهد شد.

معـاون اسـتاندار مازنـدران: تـا
زمـانی کـه بـدهی هـای گذشتـه
پرداخت نشود، پروژه جدید آغاز

نمی شود
مرداد 25, 1393
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معاون عمرانی استاندار مازندران  در جمع پیمانکاران و مشاوران
مازندران با بیان اینکه تا بدهی های گذشته پرداخت نشود، دستگاه
های اجرایی پروژه جدیدی آغاز نمی کنند تصریح کرد: این یکی از
تمهیدات دولت است تا پیمانکاران بیش از گذشته دچار چالش نشوند.
 علی نبیان پیمانکاران را بعنوان بازوان توانمند دستگاه های
اجرایی نام برد و گفت: مشاوران، چشم دستگاه های اجرایی هستند.

وی افزود: دستگاه اجرایی به تنهایی نمی تواند مشکلات و کمبودهای
موجود را حل و فصل کند.

معاون عمرانی استاندار مازندران  همدلی و همکاری بین دستگاه های
اجرایی و مشاورین را ضروری دانست و بیان کرد: استفاده از شرکت ها
و موسسات دانش بنیان بهترین راه برای برون رفت از موانع سازندگی

است.

وی با بیان اینکه توانمندی های مازندران در همه ی عرصه ها سرآمد
است، افزود: بسیاری از شرکت های دارای رتبه بالا در استان های

دیگر مشغول هستند.

نبیان اصل توجه دولت تدبیر و امید را بر تشکل هی صنفی اعلام کرد و
یادآور شد: تشکل های صنفی بعنوان پتانسیل بزرگ در استان هستند که
برای برون رفت از موانع موجود در سازندگی از آنها استفاده می

شود.

وی با اعتقاد بر اینکه از نگاه سنتی باید خارج شد، اذعان داشت:
اگر قرار است اتفاقات خوبی در حوزه عمران و سازندگی بیافتد باید

خود را با علم روز منطبق کرد.

وی با اشاره به اینکه تشکیل کنسرسیومهای ویژه شرکتهای مازندران
برای رفع مشکلات استان موثر است،



خاطرنشان ساخت: رعایت اخلاق حرفهای از مهمترین مواردی است که
شرکتهای پیمانکاری و مشاورهای باید آن را مورد توجه قرار دهند.

معاون استاندار مازندران مهمترین مشکل مازندران را در بحث مدیریت
پسماند و علوم دریایی دانست و گفت: مشاوران میتوانند در مدیریت

این دو موضوع با مجهز شدن به علم روز به ما کمک کنند.

وی ابراز امیدواری کرد: امیدواریم روزي برند شرکت های مازندرانی
نه تنها در مازندران بلکه در کشورهای حاشیه هم مورد استفاده قرار

گیرد.

نبیان تصریح کرد: کمبود منابع مالی در دو سال اخیر سبب شد
پیمانکاران به عنوان بازوان دستگاههای اجرایی دچار کمبود اعتباری

شوند.

وی ضمن بیان اینکه 15درصد اعتبارات مصوب سال 93 در 5ماهه نخست
سالجاری تخصیص پیدا کرده ابراز کرد: درصددیم بتوانیم از منابع

مالی دیگر ملی هم استفاده کنیم.

معاون استاندار مازندران خاطرنشان ساخت: دستگاه ای اجرایی،
مشاوران و پیمانکاران را در مقابل خود نمی بیند بلکه در کنار خود

می بیند.

رتبه نخست استانداري الكترونيك
به مازندران اختصاص يافت
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استانداري مازندران رتبه اول در بخش توسعه استانداري الكترونيكي را در
هفتمين كنفرانس نظام اداري الكترونيكي كسب كرد.

 مدير كل دفتر فناوري اطلاعات،ارتباطات و امنيت استانداري مازندران از كسب
رتبه نخست در بخش استانداري الكترونيكي درهفتمين كنفرانس نظام اداري
الكترونيك كشور كه در تاريخ 21و22 مرداد ماه سال جاري در دانشگاه

اميركبير تهران برگزار شد خبر داد.
ابوذر قرباني افزود: اين كنفرانس با حضور گسترده وزارتخانه ها،
استانداريها، ادارات، سازمانهاي دولتي و بخش عمومي و شهرداريهاي كشور
برگزار گرديد و استانداري مازندران توانست با ارائه دستاوردهاي خود در
زمينه استانداري الكترونيك، مقام اول توسعه نظام اداري الكترونيك را از

سوي دبيرخانه و هيات داوران كنفرانس كسب نمايد.
ً بر اساس وي تصريح كرد: انتخاب برترين ها در اينگونه كنفرانس ها كاملا

مستندات و اقدامات عملي بوده و بسيار مهم و ارزشمند است.
مديركل دفتر فناوري اطلاعات، ارتباطات و امنيت استانداري بيان داشت:
يقيناً اين انتخاب وظيفه ما را در اجراي هرچه مطلوبتر دولت الكترونيك در

مازندران سنگين تر خواهد نمود.
وي هم چنين از همه همكاران دفتر فناوري اطلاعات استانداري مازندران كه نقش

مهمي در كسب اين موفقيت داشتند تقدير كرد.

دیـدار اسـتانداران منطقـه یـک
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کشـور بـا حجـت الاسلام والمسـلمین
سعیدی

مرداد 25, 1393

استانداران مازندران ، قم، قزوین، تهران، البرز، سمنان و گلستان
در حاشيه دومين نشست كارگروه منطقه اي استانداران منطقه يك كشور
كه در قم برگزار شد با حجت الاسلام والمسلمین سعیدی تولیت حرم

کریمه ی اهل بیت (س) دیدار کردند.
در اين ديدار حجت الاسلام والمسلمین سعیدی با بیان اینکه خداوند
مقدر ساخته است که به برکت هدایت های امام خمینی(ره) نظام اسلامی
شکل گیرد گفت: جمهوری اسلامی هر روز شکوفاتر از گذشته حرکت می

نماید.
وی با تأکید بر این که در این نظام باید بتوانیم مسئولیت هایی که
بر دوش داریم، به نحو احسن ادا کنیم، افزود: برخی قدر این موقعیت
را نمی دانند و به جای تلاش حداکثری در مسئولیت خود علیه یکدیگر

موضع گیری می کنند.
تولیت آستان مقدس حضرت فاطمه معصومه سلام الله علیها افزود: این
خوب نیست که حرف ها و اختلاف نظرها به گونه ای مطرح شود که

جهانیان گمان کنند که مسئولان ما با هم اختلاف دارند.
وی اطاعت از رهبری را راهکاری اساسی در پیشرفت کشور دانست و گفت:

ما باید آنچه که رهبری با صراحت بیان می دارند، عمل کنیم.
حجت الاسلام والمسلمین سعیدی ادامه داد: زمانی که رهبری دولت را
تأیید می کند و مطالب را نیز شفاف بیان می دارند، دیگر چرا

رفتارهایی متفاوت از آن داشته باشیم.
تولیت آستان مطهر کریمه ی اهل بیت (س) با تأکید بر اینکه ما باید
با دشمن قسم خورده بیرونی خود برخورد داشته باشیم، افزود: باعث
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تعجب است که برخی مسائل اصلی جامعه را فراموش کرده و نسبت به
مسائلی کم ارزش جنجال سازی می کنند.

انتصــاب مجــدد آیتاللــه آملــی
لاریجانی به ریاست قوه قضائیه

مرداد 25, 1393
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حضرت آیتالله خامنهای رهبر معظم انقلاب اسلامی در اجرای اصل صد و
پنجاه و هفت قانون اساسی، با صدور حکمی آیتالله حاج شیخ صادق
آملی لاریجانی را برای یک دورهی دیگر، به ریاست قوه قضائیه منصوب

کردند.
متن حکم رهبر معظم انقلاب اسلامی به این شرح است:

بسم الله الرّحمن الرّحیم

آیتالله جناب آقای حاج شیخ صادق آملی لاریجانی دامت توفیقاته

با تکریم و قدردانی از یک دورهی تلاش عالمانه و ارزشمند جنابعالی
در مسئولیت ریاست قوه قضائیه، در اجرای اصل صد و پنجاه و هفت
قانون اساسی، جنابعالی را برای یک دورهی دیگر به تصدّی این

مسئولیت خطیر بر میگزینم.

بهرهمندی از زیر ساختهای فراهم شده در دهههای گذشته، استفاده از
تجارب دوره نخست مسئولیت، تعامل و همکاری قوای سه گانه، اهتمام
به تحقق سیاست های کلی و رویکردهای اعلام شده نظام در امور قضائی
بویژه در ایجاد ساز و کار مناسب برای دسترسی آسان همگان به
عدالت، کوتاه کردن مسیر دادرسی، اصلاح قوانین و تهیه لوایح مورد
نیاز قوه، تأمین سلامت ارکان قوه با اعمال نظارت مناسب، مبارزه
اساسی با فساد، و از همه مهمتر ایجاد امنیت اجتماعی و پیشگیری از
وقوع جرم با معاضدت دستگاه های مسئول، در پرتو اغتنام از فرصت
های پرشتاب، خواهد توانست توقع شکوفائی و جهش در قوه قضائیه و
تحقق اصول مربوط در قانون اساسی را برآورده سازد و تحقق قضای
اسلامی و اجرای عدالت به معنای واقعی و جلب رضایت پروردگار متعال

را به عمل نزدیک کند، باذن الله تعالی.

مدیریت برجسته، هوشمندانه و انقلابی و مخلصانه جنابعالی، برآورده
شدن خواسته ها و نکات اشاره شده را به فضل الهی تضمین خواهد کرد،

انشاءالله.

توفیق جنابعالی و همکاران محترم و خوبتان را از خداوند متعال
مسألت مینمایم.
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بـرای شرکـت در سـمینار ریـاضی:
میرزاخانی به ایران میآید
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قائم مقام بنیاد ملی نخبگان از دعوت از مریم میرزاخانی، دانش
آموخته مقطع کارشناسی دانشگاه صنعتی شریف و استاد جوان دانشگاه
استنفورد و برنده عالی ترین جایزه ریاضی جهان برای شرکت در سومین

سمینار ریاضی در ایران خبر داد.
دکتر سعید سهراب پور در گفتوگو با ایسنا، ضمن ابراز خرسندی از
موفقیت مریم میرزاخانی ریاضیدان ایرانی که موفق شد به عنوان
نخستین زن ریاضیدان جهان مدال فیلدز را دریافت کند اظهار کرد: وی
از دانش آموختگان دانشگاه صنعتی شریف است و کسب این مدال توسط وی

برای ما افتخار است.

وی با بیان این که در نظر است که در سومین سمینار ریاضی که توسط
دانشگاه صنعتی شریف و با حمایت بنیاد ملی نخبگان برگزار میشود از
این استاد دانشگاه دعوت شود که به کشور ایران آید، گفت: سال
گذشته نیز برای دومین سمینار از ایشان دعوت به عمل آمد اما به
دلیل مشکل جسمی و داشتن فرزند کوچک نتوانستند به ایران بیایند.

سهراب پور اظهار امیدواری کرد که این دانش آموخته دانشگاه صنعتی
شریف در سمینار ریاضی که ژانویه سال جاری در پژوهشگاه دانشهای
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بنیادی برگزار میشود حضور یابد.

به گفته سهرابپور هر سال در سمینار ریاضی از برندگان المپیاد
ریاضی از داخل و خارج کشور دعوت به عمل میآید که امیدواریم امسال
نیز این سمینار به خوبی برگزار شود و خانم میرزاخانی نیز در یکی

از سمینارها حضور یابند.


